



## 红细胞生成素水平与多发性硬化合并贫血的相关性

王德河<sup>1</sup>, 李咏梅<sup>2</sup>, 吴彤华<sup>3</sup>, 李晶<sup>4</sup>, 苏丹惠<sup>4</sup>, 项诺巍<sup>4</sup>, 职心乐<sup>4</sup>

<sup>1</sup>天津市滨海新区汉沽医院干部病房, 天津 300480<sup>2</sup>天津医科大学基础医学院微生物学教研室, 天津 300070<sup>3</sup>天津市第一中心医院免疫科, 天津 300192<sup>4</sup>天津医科大学公共卫生与流行病学系, 天津 300070

### Erythropoietin Levels in Patients with Multiple Sclerosis Complicated with Anemia

WANG De-he<sup>1</sup>, LI Yong-mei<sup>2</sup>, WU Tong-hua<sup>3</sup>, LI Jing<sup>4</sup>, SU Dan-hui<sup>4</sup>, XIANG Nuo-wei<sup>4</sup>, ZHI Xin-yue<sup>4</sup>

<sup>1</sup>Cadre s Ward, Tianjin Binhai New Area Hangu Hospital, Tianjin 300480, China<sup>2</sup>Department of Microbiology, College of Basic Medicine, Tianjin Medical University, Tianjin 300070, China<sup>3</sup>Department of Rheumatology, the First Central Hospital, Tianjin 300192, China<sup>4</sup>Department of Epidemiology and Statistics, College of Public Health, Tianjin Medical University, Tianjin 300070, China

摘要

图/表

参考文献(10)

相关文章(5)

点击分布统计

下载分布统计